



## **Styrelsemötesprotokoll 240117**

Närvarande: Börje Westerlind, Niclas Johansson, Glenn Ahlstedt, Tobias Knutsson, Mats Gustavsson, Anders Jansson och Lars Petersson

Anmäلت frånvaro: Britta Lindgren, Örjan Strömberg.

Frånvarande: Linnea Tysklind

- 1. Mötets öppnande; Ordförande förklarade mötet för öppnat.**
- 2. Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll; Anders Jansson**
- 3. Godkännande av dagordningen; Godkändes**
- 4. Föregående mötesprotokoll; Upplästes av Lars**
- 5. Information från ordförande;**
  - *Från Sv. Stövarklubben, svar har inkommit och svar på detta har författats. Samtal runt detta fördes.*
  - *Svar på skrivelse från Sv. Stövarklubben rörande avelsarbete och protokoll kommer att författas.*
  - *Rasklubbar, möte förberedd*
  - *Utsedda administratörer på facebook är fortsättningsvis de som beslutar rörande avstängningar i våran grupp. Någon form av beslut med motiv skall nertecknas vid sådan åtgärd. Regler och rutiner skall författas av administratörer och redovisas inför styrelse.*
- 6. AU-Beslut; Glenn anmäld och utsedd till avelsråd. Blommor enligt tidigare skall skickas, ansvarig Tobias.**
- 7. Kassarapport; 250 000 ca**
- 8. Inkommande rapporter/ärenden; Se under punkt 5**
- 9. Rapport från redaktionskommittén; Tidningar skall sändas till de som inte fått**
- 10. Rapport från Avelskommittén; Glenn och Gunnar rapporterade lite allmänt från senaste mötet.**
- 11. Rapport från medlemskommittén; Tre nya medlemmar idag! Antal medlemmar 956 i skrivandets stund.**
- 12. Rapport från klubbshopen/priskommittén;**
  - *Inventering och nytt beställningssystem*
  - *Försäljningen är blygsam*
- 13. Rapport från rävkommittén; Lite stiltje just nu, men det kommer. Många samtal från yngre jägare som gör framsteg med sina rävhundar.**

- 14. Kamperna;** *21 anmälda i raskampen och 18 i unghundskampen. Efter diskussion är det okey att starta både i ras och unghundskampen under elitprov, två dagar med anmälning respektive dag och kamp. Rävkampen är bara tre anmälda hittills.*
- 15. Beslutsfrågor;** *Se under respektive avhandlad punkt.*
- 16. Bordlagda frågor;** *Årsmötet*
- 17. För uppföljning;** *Intet*
- 18. Sponsring;** *Kontakt med pejlleverantör har skett, arbetet fortsätter. Allmän diskussion om olika pejlar och möjligheter. Börje och Niklas sköter detta framgent och presenterar förslag till avtal.*
- 19. Nästa Möte;** *31/1 kl. 19:00 Teams*
- 20. Övriga frågor;** *Inga*
- 21. Mötets Avslutande.**